

**GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE**

**ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE**

RESTRICTED

L/5533

14 September 1983  
Limited Distribution

Original: English/  
anglais

PAKISTAN - RENEGOTIATION OF SCHEDULE

Extension of Time Limit

The following communication, dated 31 August 1983 has been received from the Permanent Mission of Pakistan.

I have the honour to refer to the Decision of the CONTRACTING PARTIES of 27 November 1979<sup>1</sup> in pursuance of the provisions of Article XXV:5 of the General Agreement and the decision of the CONTRACTING PARTIES of 22 November 1982<sup>2</sup> extending the time limit for completion of negotiations of consultations pursuant to paragraphs 1 and 3 of Article XXVIII and to say that it will not be possible to complete these negotiations and consultations by 31 December 1983. The Government of Pakistan would wish to have more time for completing the negotiations and consultations and accordingly would request that the time limit be extended until 31 December 1984.

It is requested that this may be placed on the agenda of the next meeting of the Council.

<sup>1</sup> BISD 26S/227

<sup>2</sup> L/5419

PAKISTAN - RENEGOCIATION DE LA LISTE

Prorogation du délai

La Mission permanente du Pakistan a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après, datée du 31 août 1983.

Me référant aux Décisions du 27 novembre 1979<sup>1</sup> et du 22 novembre 1982<sup>2</sup> par lesquelles les PARTIES CONTRACTANTES ont, au titre des dispositions de l'article XXV:5 de l'Accord général, prorogé le délai prévu pour l'achèvement des négociations ou des consultations conformément aux paragraphes 1 et 3 de l'article XXVIII, j'ai l'honneur de porter à votre connaissance qu'il ne sera pas possible d'achever ces négociations et consultations pour le 31 décembre 1983. Le gouvernement du Pakistan désire disposer de plus de temps pour mener à terme ces négociations et consultations et demande en conséquence que le délai soit prorogé jusqu'au 31 décembre 1984.

Il est demandé que ce point soit inscrit à l'ordre du jour de la prochaine réunion du Conseil.

<sup>1</sup> IBDD, Supplément n° 26, page 249

<sup>2</sup> L/5419